
 
 

   
 

Zápis ze zasedání programové rady 
 

 

 

Název studijních programů:   Finance (v anglickém jazyce) 

Fakulta:                                   Ekonomicko-správní fakulta MU 

Typ:               magisterský navazující, prezenční 

 

Jméno, příjmení a titul garanta: doc. Ing. Eva Vávrová, Ph.D.     

   

Datum a místo zasedání programové rady: 24. 9. 2020, ESF MU 

Účast: 

Jméno Zařazení 

doc. Ing. Eva Vávrová, Ph.D. Garant studijního programu 

doc. Ing. Jana Vodáková, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Ing. Petr Valouch, Ph.D. Akademický pracovník z daného programu 

Bc. Helena Mervartová Zástupce studentů N-FIN  

 

 

 

 

 

 

  



 
 

 

1. Popište podstatné a nepodstatné změny, ke kterým došlo v rámci studijního programu za 

poslední hodnocené období. 

 

2. Popište, do jaké míry se podařilo naplnit stanovené cíle, a zhodnoťte plán rozvoje, který jste 

vypracovali během posledního hodnocení.  

 

3. Popište aktuální témata, problémy a výzvy, kterým čelí studijní program. 

 

 

4. Formulujte další doporučení pro budoucí rozvoj studijního programu (v bodech či shrnujícím 

slovním komentářem). 

Cíl rozvoje studijního programu Opatření vedoucí k cíli Implementace opatření 

(rok nebo cyklus) 

Bakalářský program vyučovaný a 

akreditovaný v AJ.  

Rozhodnutí RVH  Podzim 2020 

   

Komentář: 

V případě nepodstatných změn uskutečněných pro ak. rok 2020/2021 se jedná o změnu v podobě 

recipročního přesunu předmětů mezi semestry v rámci stud. plánu Fin. markets a změnu v cílech 

předmětu MPF_ADTH, kdy jde o přejmenování kurzu určeného pro zpracování zadání DP – viz příloha 

Zápisu. Změny byly při zasedání PR FINA vzaty na vědomí.  

 

Komentář: 

Při zasedání PR byly podrobně komentovány a rozebírány body: úspěšnost mezinárodních projektů - v 

roce 2019 zahájeno řešení projektu Erasmus+ FLIP na garantním pracovišti,  další získaný projekt 

v roce 2020 s názvem BICEPS s LF a FSpS; info o stavu návrhu vzniku bak. programu v AJ = vhodný 

pro FIN; posílení zapojení zahr. přednášejících do výuky spolu s možnostmi zvýšení motivace 

přijíždějících zahr. vyučujících.  

Komentář: 

1. Komise pro SZZ v AJ v nové podobě SZZ – nejen diskuse o ZP, ale i odborná rozprava.  

2. Vývoj počtu zapsaných studentů – zájem studentů o studium ve studijním programu FINA se 

zvýšil, ovšem ohroženo v současné době výrazně nepříznivou epidemiologickou situací 

(v souvislosti s covid-19). 

3. Propagace našich stud. programů – řešit s OVM ESF MU. 



 
 

 

Včasné technické zajištění výuky 

v distanční bezkontaktní podobě. 

Dořešení ze strany CIKT, 

seznámení vyučujících. 

Srpen 2020 - září 2020 

 

   

 

 

5. Prostor pro komentáře a postřehy nad rámec výše uvedených témat. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Komentář: 

Dle zástupkyně studentů převládá kladné hodnocení nové podoby SZZ (dříve studenti podléhali 

většímu stresu z losování otázek a z přezkušování toho, co již bylo odzkoušeno). 

Komentář: 

1) Upozornění na obtíže při výuce, vedení ZP a výkonu při SZZ studentů z Ukrajiny - spolupráce 

se projevila jako chyba, nutno v budoucnu prvotně prověřit ze strany ESF MU, aby příště 

nedopadlo obdobně. 

2) Návrh na výměnu Ing. E. Kriškové Dunajské na pozici zástupce zaměstnavatelů/absolventů. 


